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Referat fra 
beboer/pårørenderådsmøde 
Vangedevej  
   

 
Den 07. juni 2022 kl. 16:00-17:30  
Odinsvej 4a    
 
 
 
MØDEDELTAGERE  
Anita Stockholm (formand) 
Dorte Thilemann (referent)  
Martin Udengaard Theil (pædagog) 
Monica Nielsen (beboerrepræsentant)  

Jetta Stage Christiansen (tidligere 
afdelingsleder) 
Mette Line Pedersen (afdelingsleder)  
 

 
 
 
 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Referat godkendt, men med følgende kommentarer. 

1. Beboere skal selv kontakte Domea og søge om opførsel af et cykelskur, 
pædagogerne skal være behjælpelig med ansøgningen. Pædagogerne skal 
kontakte Palle fra Domea og blive guidet til formulering af ansøgningen. Der skal 
søges på afdelingsledermøde om et evt. overskud i budgettet, ville kunne bruges 
til et cykelskur til bofællesskabet. 
 
 
 

Sag nr. 2  Orientering, nyt fra husmøderne.  
Intet nyt fra husmødet, men det kunne oplyses, at Ballonturen blev aflyst pga. 
vind, men der vil blive forsøgt igen på Borger Ferien. Beboerne har været i 
Cirkusrevyen og på Postgården og spise, begge dele var en stor oplevelse. Der er 
sommerfest fredag den 1.juli fra 16.00-20.00. 
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Sag nr. 3  Orientering fra formand.  
Anita har været til møde med alle de øvrige Beboer Pårørende Formænd 
sammen med Britta og Paw fra ledelsen. Projektet:Pjecen: Det gode 
Pårørende samarbejde vil fremover blive varetaget oppefra, hvorfor de 
enkelte Bofællesskaber ikke vil blive involveret. Ved fremtidige møder i SoSu 
udvalget er det kun handicaprådet der deltager. Formænd fra BP-møder må 
kun deltage ved budgetmøder. 
 
 
 

Sag nr. 4  Orientering fra ledelsen.  
Mette Line præsenterede sig selv. Mette Line er uddannet sygeplejerske med 
17-18 års erfaring, har 6-7 års erfaring på socialområdet og har været 
tilknyttet Frederikssund Kommune i knap 2 år. Torsdag den 9/7 vil der 
komme en hygiejnesygeplejerske til Vangedevej, som sammen med Mette 
Line vil gennemgå fællesarealerne på i Bofællesskabet. Medarbejderne vil 
efterfølgende blive undervist i hygiejne.  
Der er startet en ny vikar: Rebekka på 20 år. Der er økonomi møde den 24/6, 
og indtil da kan der ikke siges på meget om økonomien, men det kan oplyses 
om, at der ingen røde tal er i Bofællesskabet. 
 
 

Sag nr. 5  Elregning.  
Elinstallationer er blevet tjekket igennem af Henning fra Domea, Henning 
mener ikke, at ventilatoren over de tre separate boliger er en energisluger. 
Prisen pr. KWH er steget 3,5 gange siden samme tid sidste år. Det kan give 
en forklaring på den store prisstigning. Dorte ville gerne se KWh forbruget for, 
at sammenligne med tidligere år. Det skal vurderes på husmødet om tilladelse 
hertil 
 
 

Sag nr. 6  Hjemmedag. Hvad er en hjemmedag?  
På en hjemmedag er der afsat 4 timer til den enkelte borger. Disse timer skal 
bruges på nogle af de ting som borgeren ikke selv kan klare. eks. lægebesøg, 
tandlægebesøg, rengøring, tøjvask, indkøb, samtaler og hvad der eller må 
være brug for. Dorte savner struktur på hjemmedagen, et simpelt 
afkrydsningsskema, så beboeren kan overskue, hvad der skal laves -så 
pædagogen ved, hvad der skal laves, samt, at andre kan træde til og ved, 
hvad der skal laves. 
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Sag nr. 7  Kommunalt Tilskud vedrørende mad.  
Der bliver i ledergruppen regnet på, hvad prisen på et pædagogisk måltid er, 
når beløbet er fundet vil der blive regnet på, hvor meget der skal betales 
tilbage til kostkassen. Tilbagebetalingen vil gælde fra 1/1-22. 
 
 

Sag nr. 8  Besparelser i dagligdagen!  
Dorte spurgte om der var nogle blandt pædagogerne som rådgav og hjælp 
beboerne med besparelser. eks. finde de billigste tlf. abonnementer, dele 
filmpakker, samt finde billige eller gratis udbydere af tv og musik tjenester 
osv. 
 

Sag nr. 9  Ny mødedato.  
Aftales via mail. 
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